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ZAPYTANIE nr 3

Zgodnie z art. 5c ustawy o samorzqdzie gminnym, Rada Miasta Kolno moze utworzyi
gminnq radq senior6w.
Utworzenie Rady, zgodnie z ustaw4 stanowi \yywz soliclarnoSci miEclzy
pokoleniowej, moze stanowii podstawq organizacyin4 do pobr.rdzanizr aktywnoSci
obywatelskiej osob starszych w spolecznoSci lokalnej.
Podczas sesji Rady Miasta - 5 marca 2019 roku przel<azalem na rEce Pana
przewodniczqcego - projekt uchwaly w sprawie utworzenia r,v I(olnie Senioralnej
Rady Miasta. Do projektu uchwaly dol4czylem pro.jekt statutu tej rady.
Przekazujqc projekt, zaznaczylem, ze pro.iekt poclpisalo clw6ch radnych i do dalszego
jego procedowania brakuje jednego podpisu. Zwr6cilen'r siE do przewodnic'z:4cego aby
przeanalizowal sprawq i o ile Lrznaza zasadne, aby zloLyl na pro.iekcie - trzeci podpis
i skierowal projekt pod obrady Rady Miasta.
l9 nrarca 2019r otrzymalem od przewodnicz4cego pismo, z kt6rego wynika. ze

,,projekt uchwaly podpisalo dw6ch radnych, dlatego nie rnoze on otrzyrnai dalszego
biegu".
Z pisma i udzielonej odpowiedzi nie wynil< a,2e ltrz.ewoclnicz4cy zadal sobie trurd
merytorycznego rozpatrzenia sprawy.
Moje wigc - w zwiqzku z tylx pytanie brzrri czy Przewodnicz4cy Rady Miasta Kolno
widzi potrzebE zaktywizowania starszych os6b zamieszkalych nasze uriasto.
Czy jego zdaniem - jest czy nie ma potrzeby powolar-ria w I(olnie Senioralnej Rady
Miasta?
Uwazanr, ze poszerzenie instytucj onalne lol<ainego Zycia spolecznego
ma serls r nale?y umozliwii seniorom n'lilczanie siE do wspoldecydorvania o losach
Kolna. Niejednokrotnie ludzie doSwiadczeni nrog4wnieSi cerlrly gios do debaty
publicznej, co niejednokrotnie nloze Lrratowai organy decyzy.ine - Burrnistrza i Radq
Miasta przed popelnieniern btEdow. Nie s4 wg ntnie powazne argunrenty, Ze nie
dziala rnlodzie2owa rada miasta to i senioralna nie.jest potrzebna.
Zgodnie z art. 41 a ustawy o samorz4dzie gminnyln, gt'Lq)a mieszkaficow. w
przypadktr Kolna. co na.jmnie.i 200 osob ntole z.loZyi projekt uchwaly w ranrach
inicjatywl, obywatelskiej, taki pro.jekt musi stzrc siq przedmioteur oblad ses.ii.
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Wobec formalnego a nie merytorycznego rozpoznaniazlolonego przeze mnie projektu

uchwaly w sprawie powolania Seniorahre.i Rady Miasta, moje drLrgie pytani brzmi

nastEpujqco , czy w obecnej kadencji bEd4 procedowane tylko te projekty r.rchwal kt6re

zglosi Burmistrz i radni PIS, a inne - mlrszq lbrmalnie byi podpisane przez grupE 200

mieszkafrc6w Kolna?

9. Ostatnie juZ pytanie zwiqzane z procedowaniem r,rchwai dotyczy zloZonego i

przedlozonego przeze mnie projektu r"rchwaly podpisanego przez 4 radnych w sprawie

podwyzszenia stawki bonifikaty z tytuhr przel<sztalcenia uzytkowania wieczystego we

wlasnoSc do bonifikaty 98o/o. Czy Pan przewodtriczqcy zgodnie z ttstalv4 o

samorzqdzie gminnym i zgodnie ze statlrtern podda pod dyskusjq i glosowar-rie

zgloszony projekt, czy te? nie. Jezeli nie - to na.iakiei podstawie prawnej - opiera

swojq decyzjE.
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